
Til styret i NGIR

Kopi til medlemmene i representantskapet

Innsamling av avfall - På anbud eller i egenregi

Siden Fagforbundets medlemmer i NGIR sendte vår uttalelse til styresaken i

januar har daglig leders saksframlegg jevnlig blitt diskutert. Vi hadde dermed et

nytt medlemsmote 21. februar.

Medlemsmøtet konkluderte med å endre tilrådningen til et klart ønske om å ha

innsamling av avfall i egenregi. Konklusjon og argumentasjon har blitt forelagt

de medlemmene som ikke var på medlemsmøtet slik at vi er sikre på at det er

et klart flertall bak tilrådningen.

I daglig leders grundige og gode saksframlegg vil vi framheve to argumenter for

egen regi

Ryddige arbeids- og lønnsvilkår og Større engasjement internt i NGIR for å

arbeide med kontinuerlige forbedringer

Ved egenregi vil de som utfører innhentingen av husholdningsavfall ha faste

ansettelsesforhold (ikke tidsbegrensede som ved anbud) og bli en del av

fellesskapet. Vi kan sammen bygge kompetanse for å heve kvaliteten på

tjenestene.

Vårt tidligere vedtak bygde i stor grad på frykten for at en større organisasjon

ville skape ytterligere arbeidsmiljøutfordringer. Vi konkluderer nå med at vi

gjennom et samarbeid vil bidra til at innsamling i egenregi vil gjøre NGIR til en

mer spennende arbeidsplass med fokus på kompetanse og kvalitet.

Fagforbundet i NGIR gir sin fulle støtte til daglig leders tilrådning i

saksframlegget til styremøtet i januar.

Vi har snakket med alle medlemmene og det er 13 av 16 som gir sin støtte til

saksframlegget til daglig leder.
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